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Daar is de lente, daar is de zon 
Bijna - maar ik denk dat ze weldra zal komen-, 
De fallus impudicus staat al in bloei 
En de blaadjes krijgen bomen, …   (Jan de Wilde) 
En ook de hagen worden groter en breder! 
Zoals vorig jaar sturen we weer een melding met de vraag de bewoners langs de Verenigede Natieslaan te 
vragen hun hagen op tijd te snoeien tot aan de rooilijn. Het blijft een probleem. Het zijn altijd dezelfde 
eigenaars die hun haag niet snoeien. Anderen snoeien tot aan de rand van het fietspad. Gelukkig zijn er ook 
die tot op de rooilijn (een halve meter van de rand van het fietspad) snoeien 
Het is een smal fietspad waar de pedelecs, brommers klasse A en B  ook moeten op rijden. Ook 
voetgangers maken gebruik van het fietspad. Als de haag te breed is kunnen ze niet voorbij! 
 
Ook dit jaar vraagt werkgroep Fietseling om tijdig maatregelen te nemen zodat de eigenaars 
aangezet worden vakkundig en gepast te snoeien (met uitleg over de schuwafstand). 
 

 
OpenStreetMap

Een mooi voorbeeld hoe alle hagen zouden moeten 
gesnoeid worden! Er zijn nog eigenaren die er wel 
voor zorgen dat hun haag op een wettelijke manier 
gesnoeid wordt.  Waarvoor dank! 
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Tussen Aimée Thononpark en de Ravelijnstraat zijn op een enkeling na de hagen niet goed gesnoeid. 
. Aan de overkant tussen de Ravelijnstraat en het Vuurkruisenplein zijn de hagen redelijk goed gesnoeid.   
 

 

Ook al staat er een 
verkeersbord  C11 in de 
Boogschutterstraat, rijden nog 
altijd spookfietsers in de 
verkeerde richting naar het 
kruispunt met de Ravelijnstraat. 
Hier zou zeker de haag beter 
gesnoeid moeten worden voor 
de veiligheid van de fietsers! 
 

 

Tussen de 
Boogschutterstraat 
en de Bosweg zijn 
de meeste hagen 
goed gesnoeid. Een 
uitzondering: op 
het einde bij de 
bosweg   
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11-01-2025 

 

Op de 2 volgende dia’s zie je hagen die amper gesnoeid worden en geen rekening houden met de rooilijn 
(en al zeker niet met de schuwafstand).  
 

Ons antwoord 14-05-2024:  
Bedankt om dit te melden. 
De gemeenschapswachten doen het nodige. Zij volgen dit verder op. 
We hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

3 


